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Abstract (en)
In order to reduce the power losses of a bottom electrode (7a, b, c, d) to minimum values, the ratio of its average cross-section and length is to be
dimensioned in such a manner that its heating by the current alone, with cooling on its outer side, produces on its inner side a temperature which
corresponds to the temperature of the molten bath (13). Factors have been determined for both one-piece bottom electrodes (7a, b, c) and binary
bottom electrodes (7d), which make possible optimum dimensioning of the bottom electrodes (7a, b, c, d) with regard to minimum power losses.
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Abstract (de)
Um die Verlustleistung einer Bodenelektrode (7a, b, c, d) auf Minimalwerte herabzusetzen, ist das Verhältnis von deren mittlerem Querschnitt und
Länge derart zu dimensionieren, dass deren Erwärmung durch den Strom allein, bei Kühlung auf deren Aussenseite, an deren Innenseite eine
Temperatur ergibt, die der Temperatur des Schmelzbades (13) entspricht. Sowohl für einstückig ausgebildete Bodenelektroden (7a, b, c) als auch
für Zweistoff-Bodenelektroden (7d) wurden Faktoren ermittelt, welche eine optimale Dimensionierung der Bodenelektroden (7a, b, c, d), hinsichtlich
minimaler Verlustleistung, ermöglichen.
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